From:

To: Natalia X Molotkova

Subject: Re: Reservation reques

Date: Thu, 17 Sep 2015 18:08:52 +0000
Attachments: image001.jpg

Excellent. Thanks

Sent from my iPhone

On Sep 17, 2015, at 2:06 PM, Natalia X Molotkova _wmc:

Dear Amandine,

Will you please reserve the room for Karyna Shuliak, arriving October 15”", check out November 15", Please email the

credit card authorization form for the deposit or | can call you back with the credit card number.

Karyna is gciti i nd us the letter of invitation? Her date
of birth i

Thank you so much,

MNatalia (Matasha) Molotkova| Relationship Manager
American Express Centurion Servicing

Working hours: 102 - ! -Er|
ot F70-242-9187
<image001.jpg=>

Behind every great travel moment is a Journeymaker
who helped make it happen. Journeymakers.com

American Express made the following annotations

"This message and any attachments are solely for the intended recipient and may contain confidential or
privileged information. If you are not the intended recipient, any disclosure, copying, use, or distribution of the
information included in this message and any attachments is prohibited. If vou have received this
communication in error, please notify us by reply e-mail and immediately and permanently delete this message
and any attachments. Thank you."

American Express a ajouté le commentaire suivant le
Ce courrier et toute piéce jointe qu'il contient sont réserveés au seul destinataire indiqué et peuvent renfermer

EFTA00339601



des renseignements confidentiels et privilégiés. 51 vous n'étes pas le destinataire prévu, toute divulgation,
duplication, utilisation ou distribution du courrier ou de toute piece jointe est interdite. S1 vous avez regu cette
communication par erreur, veuillez nous en aviser par cowrier et détruire immeédiatement le courrier et les
pieces jointes. Merci.
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